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Jaarverslag Algemeen Bestuur Belangenorganisatie Amateur Voetbalverenigingen 
(B.A.V.) 

Periode 1 juli 2022 – 30 juni 2023 

Bestuur 
Het algemeen bestuur bestond in het verslagjaar 2022 – 2023 uit de volgende leden: 
Voorzitter       - Ben van Olffen 
Secretaris       - Wim Tamboer 
Penningmeester        - George Stuivenvolt 
Portefeuillehouder voetbalzaken     - Henk van der Pol 
Portefeuillehouder communicatie     - Henk Feitsma 
Portefeuillehouder ledenbestand     - Bernard Jansen 
Portefeuillehouder Juridische ondersteuning (JO)   - vacant 

De vacante portefeuille Juridische Ondersteuning wordt in het bestuur waargenomen door George Stuivenvolt. 
Het bestuur is volop bezig met de invulling van deze vacature, maar na diverse gesprekken met kandidaten is dat 
tot op dit moment nog niet gelukt. 

Volgens het rooster van aftreden is Wim Tamboer aftredend ( secretaris). Daarnaast is er nog steeds een vacature 
voor de portefeuille J.O. 

Als gast bij onze bestuursvergaderingen was Stephan Wageman aanwezig. Zijn rol is om vanuit het bestuur 
bepaalde onderwerpen rechtstreeks te verwerken via de website en/of social media. Hiermee komen we onze 
achterban tegemoet doordat we de communicatie bespoedigen. Zijn contract is het aflopen jaar met een jaar 
verlengd. 

In het afgelopen verenigingsjaar zijn ons ontvallen Chris Kleinhaarhuis (afgevaardigde() en Gerrit Boers 
(gedecoreerde). 
Tevens ook de vrouw van onze penningmeester Annie Stuivenvolt-van der Kolk en van onze oud voorzitter Ria 
Bisschop  

In het afgelopen verslagjaar heeft er twee keer een Algemene Ledenraad Vergadering plaatsgevonden, te weten. 
29 oktober 2022 en 10 juni 2023. 
Op beide vergaderingen kwamen naast de algemene punten ook aan de orde het agendapunt BAV in de toekomst. 
Eveneens zijn er 4 informele bijeenkomsten gehouden met onze district vertegenwoordigers.  

Het bestuur heeft 6 x keer fysiek vergaderd en er zijn ook 3 x digitale bijeenkomsten geweest. Dit alles komt 
doordat we vanuit het corona tijdperk meer hybride zijn gaan vergaderen en de vergaderingen ook op afstand 
kunnen plaatsvinden. 

Tal van onderwerpen zijn in het afgelopen verenigingsjaar de revue gepasseerd, onder andere  
- actuele zaken voor de KNVB, voetbalpiramide, wekend voetbal 
- brief kabinet (Tweede Kamer der Staten-Generaal) omtrent verzwaring van de energielasten  
- iedere vergadering werd de lijst van ingekomen stukken behandeld 
- omgang met de andere belangenorganisaties 
- het bedanken van afgevaardigden en gedecoreerde leden 
- het vervolg geven van onze denktank en de bijeenkomsten hiervan 
- convenant clubs die niet op zondag behoeven te spelen 
- het opstellen van model statuten voor onze verenigingen 
- boek die elke afgevaardigde en gedecoreerde heeft onbevangen voor hun inzet 
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- de eerste aanzet voor het digitaal gaan van ons bestuur en de achterban met Multicast (opzet mappenverdeling)  
- onze rol richting de KNVB. Hoe ziet ons voetballandschap er in de toekomst uit en onze positionering hierin 
- de toekomst van de BAV, de samenwerking met Brug8 en de RVVB  
- diverse enquêtes zijn dit verenigingsjaar de deur uitgegaan en de uitkomsten hiervan zijn veelvuldig  
  gepubliceerd in de media 

Covid 
Afgelopen seizoen hebben we niet zoveel te maken gehad met het corona tijdperk.  
Wel hebben we nog  digitale vergaderingen gehouden, maar daarnaast ook fysieke bijeenkomsten. 
Ook is de competitie het afgelopen seizoen volop afgewerkt kunnen worden. 

Aantal leden 
Per 1 juli 2022 waren 1542 verenigingen lid van onze organisatie. 
Gedurende dit seizoen zijn er geen verenigingen afgehaakt vanwege fusies maar er waren toch nog 10 
verenigingen die hebben aangegeven om na dit seizoen, om uiteenlopende redenen, geen lid meer te willen zijn 
van onze organisatie. 
We hadden dit verenigingsjaar echter wel te maken met een ander fenomeen omdat een aantal verenigingen 
aangaven lid te willen worden van onze organisatie terwijl men al jarenlang waren opgenomen in ons 
ledenbestand.  
Na verwerking van het bovenstaande per 30 juni 2023 is ons ledenbestand gedaald naar 1532 leden. 

Juridische Ondersteuning 
Het verenigingsjaar 2022 / 2023 gaat niet de geschiedenis in als het meest memorabele jaar ooit. Er kwamen dan 
ook geen voetbalwereldschokkende ondersteuningsaanvragen binnen. 
Slechts in enkele gevallen vond er persoonlijk contact met de leden/aanvragers plaats 
In totaal zijn er 53 nieuwe aanvragen om ondersteuning binnengekomen. 
Daarnaast waren er bij aanvang van het verslagjaar nog 7 aanvragen in behandeling. 
Totaal 60 zaken, welke voor zoveel nu bekend in feite door J.O. zijn afgehandeld. 
Hierbij dient te worden aangetekend dat bij een 6tal aanvragen, de aanvrager (nog) niet nader op de door de BAV 
verstrekte adviezen heeft gereageerd. 
Met betrekking tot deze nog op onze rol staande zaken, ligt de beslissing tot al dan niet verdere BAV advisering 
bij de betreffende verenigingen. 

Genoemde zaken zijn behandeld door of namens de werkgroep J.O. welke in het verslagjaar uit de volgende 
districtsafgevaardigden bestond: 
District Noord  Jan Kootstra; 
District Oost     Theo Scholten / Hebert Heidkamp / Anton van Gurp ( adviseur); 
District West 1  Rob Baarda; 
District West 2  Cor Verbree / Pieter van Veen; 
District Zuid 1  Frans  Tuijtelaars; 
District Zuid 2  Frank Poulis. 
Voorts heeft Anton van Gurp, naast district Oost ook landelijk in diverse zaken geadviseerd en al dan niet, op 
verzoek van de portefeuillehouder, aanvragen afgehandeld, 
Portefeuillehouder J.O. ( a.i. ) Algemeen Bestuur BAV: G. (George) H. Stuivenvolt. 
.  
De werkgroep heeft in dit verslagjaar niet fysiek vergaderd. Alle interne zaken in dezen zijn, of telefonisch of 
(leeuwendeel ) via e-mail in gang gezet of afgehandeld.. 

Inzake de in 2020 door de heren Jan Slooijer en Anton van Gurp ontworpen nieuwe BAV modelstatuten, 
gerelateerd aan de WBTR en de AVG, zijn de statuten op verzoek van de Portefeuillehouder nogmaals 
gescreend door de heer Herbert Heidkamp. 

Een en ander wees uit dat de BAV Model Statuten de toets der kritiek beslist kunnen doorstaan. 
Geïnteresseerde leden kunnen deze aan een notaris (keuze BAV lid ) voorleggen voor passering. Waarvan 
acte. 

Een kleine greep uit de vragen om ondersteuning 

Vraag over het voeren van de financiële administratie.. 
Der BAV bracht advies uit.           
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Vereniging speelt al vele jaren op de huidige accommodatie. Wordt door de Gemeente  gevraagd qua 
speelvelden in te krimpen.. 
De BAV heeft een helpende hand geboden. De vereniging heeft met de BAV adviezen in de hand opnieuw een 
gesprek gevoerd met de Gemeente. Deze Gemeente gaar zich jegens de vereniging opnieuw beraden. 

Diverse verenigingen, vragen hoe te handelen, bij geschillen met een trainer of andere professional.. Dit 
zowel CAO technisch, als contractueel technisch. 
Opnieuw vragen over onder meer over de looptijd van overeenkomsten met trainers en/of overige professionals. 
Ook tussentijds ontbinden kwam een aantal keren voorbij. 

Diverse vragen over aanpassing van de Statuten. 
BAV heeft deze verenigingen geadviseerd. Gelet op de reacties daarop heeft De BAV veel ongerustheid weg 
kunnen nemen en deze lid verenigingen kunnen bedienen. 

Verenigingen vragen naar de reikwijdte van de WBTR. 
Verenigingen en geadviseerd en daar waar aan de orde, verwezen naar de BAV website.  

Ook repeterende vragen over hoe te handelen bij klachten door omwonenden, over lawaai, lichtmasten, 
parkeerfaciliteiten, ( te lange ) openingstijden kantine/clubhuis.  

Hoewel de lid verenigingen zich in het algemeen content toonden met onze telefonische en/of digitale 
advisering, wordt bij gebrek aan menskracht, binnen de BAV  het niet face to face kunnen spreken van personen, 
zowel bij de portefeuillehouder en de J.O. adviseur als bij de lid verenigingen als een manco  ervaren. 

Afsluitend. 
De portefeuillehouder dankt de leden van de werkgroep, in casu de Districten, en  het AB voor alle medewerking 
en het in hem gestelde vertrouwen 

Voetbalzaken 
Ten aanzien van nieuwe ontwikkelingen is deze jaargang weinig te melden. Er zijn geen nieuwe zaken geweest 
waarbij er met de KNVB overlegd moest worden. 

Wel hebben we meegemaakt dat, ten gevolge van het aanpassen van de voetbalpiramide, er een verzwaarde 
degradatie regeling afgewerkt werd. In 2 seizoen wordt een door de historie scheef gegroeide piramide weer tot 
een piramide gemaakt.  
Niet iedereen heeft dit juichend ontvangen, vooral niet de ploegen die zich na afloop van het seizoen aan de 
verkeerde zijde van de degradatiestreep zag. Na het seizoen 2023 – 2024 is deze regeling afgerond en zal het 
amateurvoetbal langzaam maar zeker aan de nieuwe situatie gaan wennen. 

Naast deze ontwikkeling is de verschuiving van zondagvoetbal naar zaterdagvoetbal nog steeds gaande. En zal 
deze ook de komende jaren door blijven gaan. Dit zal voor een kleiner wordende zondag afdeling gaan lijden tot 
minder derby’s en grotere reisafstanden. 

De ontwikkeling van gemengde competities van zaterdag en zondag verenigingen is ook weer een stapje verder 
gekomen doordat er besloten is om in het seizoen 2023 – 2024 ook in de 1ste klasse met gemengde competities 
van start te gaan. 

Verder is, mede op aandringen van de BAV, besloten, meer aandacht te gaan besteden aan behoud en werving 
van scheidsrechters. 

Communicatie 
Bezoekcijfers website 
Van 1/7/2022 tot 1/7 2023 had de website van de BAV 13.397 bezoekers. Dat is een lichte stijging ten opzichte 
van het jaar daarvoor (+5,6%). Er zijn in totaal 20.533 pagina's bekeken. De meeste bezoekers kwamen uit 
Rotterdam, Amsterdam, Eindhoven, Den Haag en Haarlem.  

De meest gelezen pagina was de enquête over de stijging van de energiekosten, gevolgd door het artikel dat de 
BAV de noodklok luidt over de stijgende energiekosten en de uiteenzetting van de BAV over de opsomming van 
de noodmaatregelen voor clubs tijdens de energiecrisis. Opvallend dit jaar was dat bij de meest gebruikte 
zoektermen 'sponsorovereenkomst' hoog scoort. 

Nieuwsbrief 
Er zijn afgelopen jaar 22 nieuwsbrieven verstuurd. Nog nooit verstuurden we in een jaar zoveel nieuwsbrieven. 
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Vooral tijdens de energiecrisis is er veel gecommuniceerd met de leden. Bestuur heeft in die periode ook contact 
gelegd met landelijke politiek, debatten gevolgd in Tweede Kamer en acties in Den Haag gevoerd, onder andere 
het overhandigen van een petitie in gebouw van de Tweede Kamer. Tijdens die periode zijn leden onder andere 
via de nieuwsbrief op de hoogte gehouden van de offline activiteiten van de BAV. De meest gelezen nieuwsbrief 
is op dinsdag 10 januari verstuurd, daarin werd onder andere de podcast van de BAV over de energiecrisis onder 
de aandacht gebracht. Meer dan de helft (53,9%) van de ontvangers van die nieuwsbrief heeft haar ook geopend. 

Actie niet-leden (ledenwerving) 
Dit jaar is er ook een inventarisatie gemaakt van niet-leden van de BAV. Er is nu een lijst met alle gegevens van 
niet-leden. Dat zijn er 892. In het mailprogramma (Mailchimp) waarmee we de nieuwsbrieven versturen is daar 
een apart segment voor aangemaakt. Af en toe versturen we ook een nieuwsbrief naar niet-leden om zo de BAV 
onder de aandacht te brengen. 
Er is in het bestuur gesproken over een ledenactie om de niet-leden te gaan werven. Daar zijn verschillende 
scenario's voor besproken. Een daarvan was het inhuren van externe expertise. BAV is op bezoek geweest bij 
Okkinga om onze casus voor te leggen. Zij hebben een offerte uitgebracht. Op basis daarvan is besloten om die 
route voorlopig niet te nemen in verband met de hoge kosten die daaraan vast zitten. 

Nieuwsoptredens 
De BAV is dit jaar ook weer veelvuldig in het nieuws geweest, voornamelijk rond de energieproblematiek. Dat 
heeft geresulteerd in veelvuldige interviews met vooral Ben van Olffen in kranten, radio, tv en online. Maar niet 
alleen de energiecrisis was aanleiding voor persoptredens. Ook over bijvoorbeeld het samenvoegen van 
zaterdag- en zondagvoetbal weet de media de BAV zelf te vinden. Zoals bijvoorbeeld de NOS: https://nos.nl/
artikel/2457591-amateurvoetbal-zaterdag-en-zondag-samenvoegen-niks-doen-helaas-geen-optie 

Interne organisatie 
Het inrichten van onze districten vraagt veel aandacht. Hierover zijn we in gesprek met een extern bureau Brug8, 
die ons kan begeleiden in het vervolgtraject.  

Vertegenwoordigers van de BAV waren in het verslagjaar op uitnodiging aanwezig op recepties van 
verenigingen vanwege jubilea of kampioenschapen. Zij boden BAV-ballen aan als cadeau. 

De penningmeester heeft het ook in het verslagjaar zijn handen meer dan vol gehad om alle contributies te innen. 
Helaas is dit niet geheel gelukt. Dit ondanks het verzenden van diverse herinneringen en aanmaningen en de 
ondersteuning vanuit de districten.  
Tevens signaleren we dat in voetballand veel verenigingen zijn gefuseerd of zijn opgeheven.  

Ook zijn er nauwe contacten geweest met de firma’s Okkinga en Multicast 

Samenwerking KNVB:  
Er zijn door het bestuur enkele gesprekken gevoerd met het bestuur amateurvoetbal van de KNVB. Het 
voornaamste onderwerp was natuurlijk de voetbalpiramide en hoe gaat het amateurvoetbal er in de toekomst uit 
zien. 

De BAV heeft ook de algemene ledenraadsvergaderingen en de bondsvergaderingen van de KNVB bezocht. 
Eveneens waren wij aanwezig bij de jaarvergadering van de COVS. 

Samenwerking CVTD en COH 
In het afgelopen verenigingsjaar hebben enkele gesprekken plaatsgevonden met deze belangenorganisaties en 
zijn er afspraken gemaakt om elkaar regelmatig te ontmoeten zowel fysiek als digitaal. 

Samenwerking VVON en COVS 
Ondanks dat de intensiteit met beide organisaties verschillend is, is met beide de samenwerking uitstekend te 
noemen. 

Tenslotte  
We hebben, zeker bestuurlijk, het afgelopen seizoen op een prettige en constructieve manier samengewerkt, dat 
dit gegeven een goede uitgangspositie mag zijn voor de BAV richting de toekomst. 

Amersfoort, oktober 2023 
Algemeen Bestuur BAV 
Wim Tamboer – secretaris
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